
Disclaimer: The Cultural and Creative Industries Development Agency of the Government of the Hong Kong Special 
Administrative Region provides funding support to the project only, and does not otherwise take part in the project. 
Any opinions, findings, conclusions or recommendations expressed in these materials/events (or by members of the 
project team) are those of the project organisers only and do not reflect the views of the Government of the Hong 
Kong Special Administrative Region, the Culture, Sports and Tourism Bureau, the Cultural and Creative Industries 
Development Agency, the CreateSmart Initiative Secretariat or the CreateSmart Initiative Vetting Committee.

免責聲明：香港特別行政區政府文創產業發展處僅為本項目提供資助，除此之外並無參與項目。在本刊物／活動
內（或由項目小組成員）表達的任何意見、研究成果、結論或建議，均不代表香港特別行政區政府、文化體育及
旅遊局、文創產業發展處、「創意智優計劃」秘書處或「創意智優計劃」審核委員會的觀點。

法 蘭 克 福 書 展

Invitation請柬
Launch Cocktail Party揭 幕 酒 會

Organizers:
主辦機構

Sponsor:
贊助機構

Mr Matthew Yum
Chairman of "Soaring Creativity - Hong Kong Pavilion" Organizing Committee

Ms Terri Chan
Vice Chairlady of "Soaring Creativity - Hong Kong Pavilion" Organizing Committee

Ms Emily Yan
Chairlady of "Hong Kong Pavilion" in Frankfurt Book Fair 2024

Dr Sharon Wong
Vice Chairlady of "Hong Kong Pavilion" in Frankfurt Book Fair 2024

request the pleasure of your presence at

Launch Cocktail Party of “Hong Kong Pavilion” 
in Frankfurt Book Fair 2024

on 16th October, 2024 (Wednesday) at 4:00 pm
at Hall 5.1,  D122, Frankfurter Buchmesse, Ludwig-Erhard-Anlage 1, 

60327 Frankfurt am Main, Germany

RSVP
Ms Yvonne Lee        Tel: (852) 3568 6078    Email: Yvonne@bookfairhkpavilion.com

 Ms Joyce Cheung Tel: (852) 3568 6077 Email: Joyce@onepoints.com.hk 

謹訂於

2024 年10月16日（星期三）下午4時正

假法蘭克福展覽中心 5.1展館 D122展台

Ludwig-Erhard-Anlage 1, 60327 Frankfurt am Main, Germany舉行

2024法蘭克福書展「香港館」揭幕酒會

敬候光臨

敬約

佇候示覆

李小姐    電話：(852) 3568 6078    電郵：Yvonne@bookfairhkpavilion.com

 張小姐    電話：(852) 3568 6077    電郵：Joyce@onepoints.com.hk 

「騰飛創意 － 香港館」項目籌委會主主席 任澤明先生

「騰飛創意 － 香港館」項目籌委會副主席 陳儉雯女士

2 0 2 4法蘭克福書展「香港館」主主席 任家寶女士

2 0 2 4法蘭克福書展「香港館」副主席 黃燕如博士

Supporting Organization:
支持機構


